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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 13. REDNE SEJE   
 
Vilko Prinčič 
Kdaj se bo ponovno odprla pošta v Kojskem? 
 
Anita Manfreda – direktorica OU 
Občina Brda je s Pošto Slovenije d. o. o. dne 2. 4. 2024 sklenila najemno pogodbo. Po zagotovilih direktorja bo 
pošta v Kojskem začela ponovno polno obratovati v ponedeljek, 20. 5. 2024, saj je potrebno postoriti še nekaj 
vzdrževalnih del. Podana je bila tudi pobuda, da bi bilo smiselno na zunanji strani prostora montirati zvonec, 
kjer bi lahko invalidne ter druge gibalno ovirane osebe, ki imajo težave z vstopanjem v prostor zaradi stopnice, 
pozvonile. 
S strani pošte je bilo zagotovljeno, da bo tudi za to poskrbljeno in da v kolikor stranka ne bo mogla vstopiti v 
prostor, bo uslužbenec pošte lahko pristopil h stranki opraviti storitev. 
 
Robert Feri 
1. Na vzpetini iz Ceglega proti Medani, nasproti dovoza k Marjanu Simčiču, po muldi teče kanalizacija 

(odtočna voda), bili so celo odvzeti vzorci vode. Prosi za ogled in ustrezno ukrepanje.  
2. Kontejnersko mesto na Humu (pri Simčiču) – ali je mogoče predvidena nadomestna lokacija, glede na to, 

da gre tukaj za začasno kontejnersko mesto in kdaj je predvidena odstranitev obstoječega 
kontejnerskega mesta.    

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Zadevo smo preverili na terenu in nismo zaznali nobenega pretoka fekalne ali odpadne vode po navedeni 
muldi. Pri izvajalcu javne službe odvajanja in čiščenja odpadne vode smo preverili stanje na višje ležečih 
objektih greznic in povedano je bilo, da so bile vse greznice na tem območju pred kratkim izpraznjene (v 
mesecu marcu) tako, da trenutno to ne bi smelo predstavljati problema. Problematične so predvsem tiste 
greznice, ki niso ustrezno izvedene (premajhna prostornina, neustrezna povezava med prekati,...). Povedati 
moramo, da smo pred leti že obvestili določene stranke, da si ustrezno uredijo greznico ali pa namesto le 
te vgradijo malo komunalno čistilno napravo, ki jo sofinancira občina, vendar predloga niso upoštevali. 
Glede na to, da še ni potekel predpisani rok za obvezno postavitev čistilne naprave, tega pač od strank ne 
moremo zahtevati, pove pristojna inšpektorica in še doda, da edino kar lahko storimo je, da stranki 
prepovemo spuščanje onesnažene vode v cestno kanalizacijo. V kolikor bomo opazili in ugotovili spuščanje 
odpadne vode v cestno kanalizacijo bomo stranki to prepovedali in zadevo predali pristojni inšpektorski 
službi.  

 
2. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  

Lokacijo eko otoka pri Vinarstvu Simčič na Humu bo potrebno ukiniti iz dveh razlogov: prvi je ta, da je eko 
otok nameščen na prometno nevarni in nepregledni lokaciji; drugi razlog pa je, da se to zemljišče ugreza in 
bi bila potrebna izgradnja podpornega zidu. Slednje ne pride v poštev zaradi prej omenjene prometne 
varnosti. Pristaviti je še potrebno, da del zemljišča ni v občinski lasti. 
Iskanje nadomestne lokacije je že potekalo pred leti. Postopek je peljala Vaška skupnost Hum, a žal, 
neuspešno. Nove nadomestne lokacije niso našli. 
Trenutno stanje nam torej ne ponuja veliko opcij: na voljo imamo le ukinitev lokacije eko otoka, 
uporabnikom te lokacije pa ostaneta na voljo eko otok na odcepu za zaselek Osredek, ki je od lokacije pri 
Vinarstvu Simčič oddaljen 380 metrov ali pa eko otok pri dvorani na Humu, ki pa je oddaljen 800 metrov. 
Kdaj je predvidena odstranitev obstoječega otoka ne moremo še definirati. Pred tem bo opravljen še 
pogovor in dogovor z Vaško skupnostjo Hum. 

 
 
 



Anja Pertovt 
Ali je v prihodnosti v okviru ureditve športnega parka Vipolže predviden tudi bazen oz. ali je kje v bližini 
športnega parka sploh možna izgradnja javnega bazena?  
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
V okviru ureditve Športnega parka Vipolže izgradnja novega bazena ni predvidena. Na tem območju je možno 
graditi le manjše objekte v funkciji povezani s športno-rekreacijsko dejavnostjo. Za gradnjo večjega objekta oz. 
javnega bazena bi bilo potrebno spremeniti prostorske ureditvene pogoje, za kar je potrebna sprememba OPN-
ja. Največji problem pri javnih bazenih pa predstavljajo visoki stroški investicije in tekočega vzdrževanja ter 
upravljanja, kar si načeloma lahko privoščijo le mestne občine oziroma občine z visokim proračunom. 
 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
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